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Írásbeli választ igényl ő kérdés

Dr. Kövér László úrnak
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, az Országgyűlésről szóló 2012. évi

XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdése és az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló 46/1994 .

(IX.30.) OGY határozat 91 . § (1) bekezdése alapján „Figyelünk-e arra, hogy megfigyelnek-

e?"címmel írásbeli választ igényl ő kérdést kívánok benyújtani Pintér Sándor

belügyminiszterhez .

Tisztelt Miniszter Úr !

Az elmúlt időszak és a jelen legnagyobb hullámokat vető ügye az un. amerikai megfigyelés i

botrány. Az amerikai Nemzeti Biztonsági Hivatal (NSA), a hírek szerint, nem csak az

Egyesült Államok polgárait ellenőriztette, hanem figyelme kiterjed szinte az egész világra, de

Európára és az Európai Unió intézményeire, vezetőire. döntéshozatali eljárásaira

letagadhatatlanul . Összességében mindenkire .

A Lehet Más a Politika is elképedve követi a fejleményeket . Lassan már mindenki

számonkért és szemrehányt az ügyben ; brüsszeli vezetőktől a nagyhatalmak politikai

nagyságain keresztül a jogvédő egyesületekig. Az Európai Parlament elnöke és a Bizottság is

magyarázatot követel . (Nem nagyon kap) . Nehezen képzelhető el, bár ne legyen igazam, hogy

az USA gondoskodó kíváncsisága megtorpan az EU tagállamainak határainál .



Épp ezért kérdezem a Tisztelt Miniszter Urat :

A magyar szolgálatok észleltek-e hazánkat illet ően különleges, lázas tevékenységet az

NSA részérő l?

- Az ügy kipattanása óta (Snowden) kezdeményeztek, folytattak-e egyeztetéseket a z

USA illetékeseivel hazánk esetleges érintettségérő l?

Foganasítottak-e feltáró és óvintézkedéseket Magyarország nemzetbiztonsági érdekeit

védendő?

Folytak-e, folynak-e egyeztetések a partnerszolgálatokkal a lehetséges problémák

feltárására, az esetleges jogtalanságok azonosítására?

Mennyire van hazánk kiszolgáltatva az Egyesült Államok megfigyel ő/felderítő

tevékenységének? NATO szövetség ide, partneri megbízhatóság oda, a kérdés a

fejlemények ismeretében indokolt.

- Vannak-e lehetőségeink, eszközeink az esetleges beavatkozások veszélyeine k

csökkentésére?

Felkészült-e a magyar kormányzat a szükséges diplomáciai lépések megtételére ,

amennyiben azok indokolttá válnak?

Várom miniszter úr válaszát .

Budapest, 2013 . július 3 .
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Mile Lajo

országgyűlési képviselő
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